

Отметьте праздник Свободы в хорошей компании. Приходите к нам чтобы зарезервировать места у нас или получить информацию о пасхальном сейдере в вашем районе.

Пасхальный Сейдер

Присоединяйтесь к нам в Хабада на Флэтбуше, чтобы провести оба пасхальных сейдера – 22 и 23 апреля в 21:00

расположение:

1923 Ocean ave.,
между ave. N и O

Регистрация обязательна!

CHABADFLATBUSH.ORG/PASSOVER
718-406-3915



Celebrate the festival of freedom with good company. Join us for an inspiring and delicious traditional Pesach Seder.

Contact us to reserve your place or for information on other Seders near you.

Community Seder

14-15 Nissan

Join us at Chabad of Flatbush for both Seder Nights, April 22-23 at 9:00pm

Location:

1923 Ocean Ave.
(bet. Ave N & O)

Registration required:

CHABADFLATBUSH.ORG/PASSOVER
or call 718-406-3915

It's Just the Beginning!

As the festival commemorating our past redemption draws to a close, we highlight our focus on the final redemption which will be heralded by Moshiach. Rabbi Israel Baal Shem Tov instituted the custom of partaking in 'Moshiach's Meal' – a 'seder' that includes Matzah and 4 cups of wine (or grape juice); accompanied by traditional Chassidic song.

This meal takes place on the afternoon of the eighth day of Passover. Join Chabad of Flatbush on the 30th of April at 7:30pm, as we conclude Pesach with a rejuvenated faith in the fulfillment of the Rebbe's prophecy of the imminent redemption.

Dedicated to the founder of the Matzah campaign, the Lubavitcher Rebbe

- a great Jewish leader fulfilling the Halachic criteria for Moshiach -

Find out more @ www.DiscoverMoshiach.com

ב"ה

Chabad Lubavitch of Flatbush
is proud to present a

Passover

Short
Guide

Nissan 14-22 5784
April 22-30 2024

Holiday Times:
For Flatbush-Midwood area

April 21, Search for Chametz, after: 8:11pm

April 22, Passover Eve Finish eating Chametz before: 10:37am

Sell & Burn Chametz before: 11:45am

Candle Lighting: 7:25pm

April 23, 1st day of Passover Candle Lighting*, after 8:28pm

April 24, 2nd day of Passover Holiday Ends: 8:29pm

April 26, Shabbat Candle Lighting : 7:29pm

April 27 Shabbat ends : 8:32pm

April 28, Eve of Last days of Passover Candle Lighting 7:31pm

April 29, 7th Day of Passover Candle Lighting*, after 8:35pm

April 30, Final Day of Passover Holiday Ends: 8:36pm

* Light from a pre-existing flame.

Stay in touch!

1923 Ocean Ave
Brooklyn, NY 11230
718-252-9770

www.CHABADFLATBUSH.org

Facebook.com/CHABADFLATBUSH Instagram: #Chabad_Flatbush



Sale of Chametz

Although owning Chametz (like bread or crackers) is off-limits during the holiday, you can sell it to someone who isn't Jewish and get it back afterwards. Just put these items aside and mark the area off during Passover.

Handling the sale can get tricky, so we have a knowledgeable rabbi take care of it as your representative.

Can't reach a rabbi? No problem—just go to CHABADFLATBUSH.ORG/PASSOVER to sell your Chametz online.

Продажа Хамеца

Хотя владение Хамецом (например, хлебом или сухарями) запрещено во время праздника, вы можете продать его кому-то, кто не является евреем, и затем вернуть его обратно. Просто отложите эти предметы в сторону и отметьте это место на время Песаха.

Оформление продажи может быть сложным, поэтому мы поручаем это дело знающему раввину, который действует от вашего имени.

Не можете связаться с раввином? Нет проблемы – просто зайдите на ru.chabad.org чтобы продать ваш Хамец онлайн.



Kosher for Passover

No need to go hungry on Passover! Today, you can find a wide variety of Kosher for Passover foods at any Kosher grocery store, from tasty snacks to satisfying meals.

Just make sure to check for the Kosher for Passover symbol on the packaging. This ensures the food meets strict Passover guidelines.

Enjoying these foods not only keeps you well-fed but also brings spiritual rewards for you and your family, making the holiday even more meaningful.

Кошерный для Песаха

Не нужно голодать на Песах! Сегодня в любом кошерном продуктовом магазине вы можете найти широкий ассортимент продуктов, кошерных на Песах, от вкусных закусок до сытных блюд. Просто не забудьте проверить наличие символа Кошер на Песах на упаковке. Это гарантирует, что продукты соответствуют строгим правилам Песаха. Наслаждение этими продуктами не только позволит вам хорошо питаться, но и принесет духовные награды вам и вашей семье, делая праздник еще более значимым.



Shmurah Matzah

Shmurah matzah is made with great care to stay pure from when its wheat is harvested. Each step, from picking the wheat on a dry day to the last bake, is carefully watched to keep water away until needed, which keeps the matzah from leavening.

Handmade and round, it links us to the authentic matzah of the Israelites' exodus, enriching the Passover Seder.

Shmura Matzah is available at your local Kosher grocery. Contact us for more info.

шмура маца

Шмура маца производится с особым вниманием, оставаясь сухой от сбора пшеницы до выпекания. Все этапы, от выбора пшеницы до выпечки, контролируются, чтобы избежать воды до нужного момента. Это предотвращает брожение мацы, соответствуя традициям Песаха. Ручная работа и круглая форма напоминают о маце израильтян, обогащая Седер Песаха. Шмура Маца есть в кошерных магазинах. За информацией обращайтесь к нам.



We got you a seat!

There are all types of children - studious, carefree, simple. The Haggadah mentions 4 distinct types of children who participate in the Seder. In addition, the Lubavitcher Rebbe describes a fifth child – one who doesn't feel the need to join the community and has not even come to participate. The Rebbe urges us to reach out and encourage them to come join in a Seder as we celebrate the freedom of our people.

This Pesach, make it your mission to find a 'fifth son' and show him that you care. It can make a world of a difference.

Эй, мы заняли для тебя место!

Существуют разные типы детей - усердные, беззаботные, простые. В Хагаде упоминаются 4 различных типа детей, участвующих в Седере. Кроме того, Любавичский Ребе описывает пятого ребенка – того, кто не чувствует потребности присоединиться к общине и даже не пришел участвовать.

Ребе призывает нас обратиться и поощрить их прийти на Седер, когда мы празднуем свободу нашего народа. В этот Песах сделайте своей миссией найти «пятого сына» и показать ему, что вы заботитесь. Это может изменить мир.